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Dnevni red: 
 

1. pregled zadnjega zapisnika sestanka UO z dne 31.1.2022 ( korespondenčna 
seja ) 

2. pregled poslovanja KD Rog 1.1.2022 - 30.4.2022 
3. Maraton Franja BTC City 2022 
4. organizacija dela v KD Rog 
5. razno 

 
Predsednik Andrej Hauptman pozdravi vse navzoče ter predstavi predlog dnevnega 
reda, ki je bil soglasno sprejet. 
 

ad1) 
pregled zadnjega zapisnika UO u dne 3.2.2022 je bil soglasno sprejet, vsi sprejeti sklepi 
so izvedeni: KD Rog ima uradno nov naslov zapisan v statut: Ulica Gledališča BTC 10, 
prav tako je statut uradno spremenjen in potrjen na UE v skladu s sklepi UO, Andrej 
Hauptman pa uradno potrjen s strani UE za novega zastopnika KD Rog. 
SKLEP ŠT.1: 
Zapisnik sestanke UO z dne 3.2.2022 je soglasno sprejet. 
 
 
ad2) 
pregled poslovanja KD Rog 1.1.2022 - 30.4.2022 
generalni sekretar Miro Miškulin predstavi in pojasni poslovanje v prvih štirih mesecih. 
Negativno poslovanje v višini cca 134.000,00€ je posledica nekaj negativnega prenosa 
iz l. 2021 in dejstva, da je večina prihodkov planiranih v drugi polovici leta – MOL, BTC 
in ostali večji sponzorji Maratona Franja, tako da ni razlogov za skrbi okrog finančnega 
stanja. Maja Oven predstavi nekaj optimističnih dogovorov in podpisanih pogodb za 
Maraton Franja in žensko ekipo: BTC ( 70.000€ + 50.000€), Ikea ( 20.000€ ), Kobal 
Transport ( 8.000€), Krka ( 6.000€) in ostale. Predsednik Hauptman predstavi nekaj 
sponzorjev Pogi Teama: A2U, UAE, Generali, STO v skupni vrednosti čez 100.000€ kar 
vsi člani UO sprejmejo z odobravanjem. 
Miškulin še razloži, da so k likvidnem stanju na računih KD Rog v prvih 5 mesecev  
pripomogli sponzorji članske ekipe: Gusto, Kolektor in ostali ter A2U za Pogi Team, 



MDM za vse tekmovalne ekipe, prav tako je kar nekaj prihodka od letnih članarin in 
poslovanja s prodajo razne opreme preko A2U, Proloca in ostalih partnerjev.  
 
SKLEP ŠT.2: 
Tekoče finančno stanje in poslovanje KD Rog v obdobju 1.1.2022-30.4.2022 
je soglasno sprejeto. 
 
 
ad3) 
Maja Oven pove, da je več ali manj vse za Maraton Franja pripravljeno oziroma smo v 
fazi intenzivne priprave na ta osrednji dogodek v organizaciji KD Rog. Glede sponzorjev 
so pogodbe večinoma podpisane oziroma so pripravljene in v postopku podpisa. 
Miškulin pove da so prijave odprte od 20.decembra in potekajo po ustaljenem redu, 
pričakujemo lahko ponovno postopno povečanje števila udeležencev, ki se je v korona  
krizi zmanjšalo.  Predsednik Hauptman poudari pomen Maratona Franja na celotno 
dejavnost kluba ter podari enotnost pri tem projektu. Maja oven še sporoči, da bo 
predstavitev Franje v četrtek 26.5. ob 12:00 v kristalni palači v BTC-ju. 
 
 
SKLEP ŠT.3: 
Priprave na Maraton Franja potekajo po programu, vsi prisotni člani UO so 
vabljeni na predstavitev 26.5.2022 ob 12:00 v kristalno palačo v BTC City. 
 
 
ad3) 
organizacija dela KD Rog 
 
Miškulin na grobo predstavi trenutno organiziranost dela v klubu in poudari, da so vse 
posamezne enote/ekipe zelo zagnane in zainteresirane za čim boljše delo. Vsaka ekipa 
ima svoj konto, tako da lahko v vsakem trenutku vidijo kakšni so prihodki in kam gre 
denar. Letos smo organizirali poleg standardnih priprav posameznih ekip tudi en 
kolesarski vikend in izjemno uspešno tekmo v Kamniku. Maja Oven predlaga, da se 
vsem članom UO pred takimi tekmami pošlje posebej vabilo/opomnik da se je 
udeležijo, Miškulin pove da so ta tekmovanja posebej omenjena v novicah Maratona 
Franja, ki jih vsi člani prejemajo. Maja Oven napove tudi novo sodelavko v ženski ekipi, 
bivšo tekmovalko s Hrvaške – Mia Radotič, ki se šola v ustrezni smeri. Miškulin pove 
da je to stvar ženske ekipe koga bodo imeli za trenerja in da je od lanskega poletja 
pomočnica Trenerja Martina Kraška postala Lara Maretič, ki študira kinezologijo na 
Fakulteti za Šport in ki prejema klubsko štipendijo od lanskega avgusta. Žensko ekipo 
vodi Gorazd Penko, sicer odsoten na današnjem sestanku, ki bo do nove sezone še 
predstavil načrte ženske ekipe za delo v prihodnje. Andrej Hauptman poudari enotnost 
kluba in da je s Pogi Teamom delovanje postalo še bolj mednarodno prepoznavno. 
Miškulin pove da smo se kadrovsko okrepili tudi v amaterskem delu kluba, kjer kot 
trenerji delujejo Tomo Šetina, Lucija Petavs in Peter Babšek, ki so vsi uspešno zaključili 
izobraževanje v okviru KZS. Hauptman: V prihodnjem letu močnejša moška 
kontinentalna ekipa, ki bo motivirala in vlekla mlajše selekcije. Seveda je prej potrebno 
zagotovit sredstva, dobro delo Pogi Teama je dobra osnova za take načrte. 
 



SKLEP ŠT.4: 
Delo v klubu je dobro organizirano, vsaka ekipa deluje samostojno, 
združeno pa v okviru Maratona Franja, kjer ima vsak svojo zadolžitev. Moška 
kontinentalna ekipa mora biti močnejša in sestavljena iz domačih 
kolesarjev, ki jim je potrebno zagotoviti dobre pogoje dela. 
 
ad5) 
Zemljišče za klubom: Miškulin pove da z zemljiščem za parkirni prostor za klubom ni 
nič novega, lastnica se še vedno ni dokončno izjasnila, cene zemljišč v tem delu so pa 
v zadnjem času močno poskočile. 
 
Kolesarski center Stožice. 
Hauptman: odnos oddelka za šport pri MOL je malce nenavaden, od nas želijo cel 
zaključen projekt, v razgovoru z Županom pa ugotovim da sploh ne ve za to idejo. 
Projekt bi moral biti v prvi vrsti njihov saj bi največ pridobili občani mesta Ljubljana. 
Tomaž Grm predlaga da gresta s predsednikom čim prej do župana, da se stvari 
razjasnijo. 
 
 
 
 
SKLEP ŠT.5: 
Še vedno smo zainteresirani za to zemljišče in ostajamo v kontaktu z 
lastnico.  
Pogovori o kolesarskem centru Stožice se nadaljujejo, Hauptman in Grm 
gresta v kratkem do župana na razgovor na to temo. 
 

Sestanek UO KD Rog je zaključen 11.5.2022 ob 10:50  
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